
 

                       MUTATIES  2021 
 
 
 
Beste Liefhebber, Wie Mutaties heeft kan ze binnenbrengen voor  

                              15 Februari 2021 
 
Eigendomsbewijzen in een omslag met het nodige geld ( 2.00 € per 
eigendomsbewijs ) in brievenbus deponeren.  
                    Sint-Jansstraat 4   8880  Rollegem-Kapelle. 
 
                   Ik stuur dan alles op naar de KBDB. 
Eigendomsbewijzen kan je terug afhalen vanaf  1 MAART 2021 
                          OP AFSPRAAK   0468/17.22.48. 
****************************************************** 
                           REGLEMENT  MUTATIES  
 
Alle duiven met ringen 2019 en volgende jaren die op het hok aanwezig 
zijn, moeten verplicht bij de KBDB zijn ingeschreven op naam van het 
betreffende lid van de KBDB. Alle duiven waarmee aan sportieve 
activiteiten wordt deelgenomen moeten verplicht staan ingeschreven 
op naam van de betreffende liefhebber. De overschrijving dient in het 
KBDB bestand te zijn uitgevoerd vóór de inkorving. 
************************************************************ 
 

INFORMATISERING KBDB  
                      Zet in op verdere informatisering 
  
Het seizoen is afgesloten. Tijd om te kijken naar onze voorbije 
werking en deze te evalueren. Het is ook tijd om even vooruit te 
kijken naar de toekomst. Dat de KBDB niet stil zit op vlak van 
informatica is hopelijk reeds duidelijk geworden bij onze leden. 
We wensen deze weg verder te zetten en zo te investeren in de 
toekomst.  



Verder informatiseren en vooral automatiseren in een duivensport 
waar vrijwilligers schaars zijn, kan een hulp zijn om het werk in de 
verenigingen te verminderen.  
Wat betreft de uitslagen van de nationale vluchten, kunnen we 
zeggen dat ons nieuwe systeem succesvol heeft gewerkt. Initieel 
hebben we administratief een aantal werkpunten gehad. Met kleine 
bijsturingen kon dit vrij snel worden opgelost. De resultaten werden 
snel gepubliceerd, net zoals de afrekeningen van alle vluchten. We 
hebben onze missie volbracht. Stiekem had het nationale bestuur 
wel de nodige stress. Het is altijd weer een uitdaging wanneer je 
iets nieuw opstart en we willen het beste voor onze liefhebbers.  
                     Wat willen we naar de toekomst toe?   
Eigenlijk vrij veel! Ons KBDB platform moet de bakermat worden 
voor iedere liefhebber. Op ons platform willen we een schat aan 
informatie verzamelen die nu decentraal in alle verenigingen zit. 
Iedere uitslagmaker werkt voor zich. Maar al deze data blijft lokaal 
verankerd. We willen naar de toekomst toe Topdown werken. In 
plaats van bottom-up. Dit wil in simpele taal zeggen dat we alle 
data centraal ter beschikking stellen van alle platformen die dit 
nodig zouden hebben en van daar uit vertrekken we met de juiste 
correcte gegevens. Om dit allemaal te verwezenlijken zijn er wel 
een aantal wijzigingen nodig in de werking van de verenigingen. De 
liefhebber zal hier weinig tot niks van merken, enkel de 
voordelen…  
Het proces van een vlucht zal in verschillende etappes op ons 
platform verwerkt worden, dus ook alle snelheidsvluchten en de 
kleine halve fond.  Na het inkorven vragen we aan de verenigingen 
om hun inkorvingsgegevens door te sturen naar het KBDB 
platform. Met de komst van nieuwe masters zal dit hopelijk voor 
de meeste fabrikanten van constateersystemen automatisch 
verlopen. We hopen dat iedere fabrikant hier dan ook in mee wil 
gaan. Verder vragen we ook om de afslaggegevens door te sturen. 
Toekomstgericht kan dit automatisch via de clubmasters 
verlopen. Na het opmaken van de definitieve uitslagen dienen de 
uitslagmakers dit ook te uploaden op ons platform. Het koppelen 



van chipringen gaat synchroon met ons platform lopen door 
aanpassing van de software bij de leveranciers van de elektronische 
systemen.   
Je vraagt je nu vast en zeker af welk voordeel dit kan bieden ? - 
Minder mogelijkheid tot fraude. Doordat we al deze gegevens 
centraal hebben na de inkorving kunnen we ook heel eenvoudig 
snelheidslokalen controleren met het KBDB controlesysteem op 
onze aanhangwagen. - Niet gemuteerde duiven gaan simpelweg niet 
meer ingekorfd kunnen worden in de toekomst. - Gelijkheid dient er 
op alle vlakken te zijn. Tot op heden werd dit niet gecontroleerd op 
de snelheidsvluchten. - Automatische berekening van alle 
kampioenschappen. Dit zonder het indienen op papier. Iedere 
liefhebber zal automatisch in aanmerking komen voor alle 
kampioenschappen. - De info die we verzamelen op ons platform 
geeft ons mogelijkheden om statistieken te vergaren op niveau van 
de verenigingen. - Verenigingen in samenspelen kunnen tijdens de 
afslag online volgen hoe de tussenstand in hun samenspel of 
verbond is. - … We zien momenteel enkel voordelen op dit vlak en 
we hopen dat de verenigingen dit ook zullen zien. Alle 
uitslagmakers zullen weldra ook instructies ontvangen over de 
manier waarop we volgend jaar zullen te werk gaan. Een standaard 
zal ook hiervoor noodzakelijk zijn.  Voor de liefhebbers is er sinds 
dit jaar ook reeds de mogelijkheid om hun hokbestand digitaal 
samen te stellen. Volgend jaar zal je dit ook digitaal kunnen 
indienen. Deze liefhebbersomgeving zal in de toekomst nog verder 
worden uitgebreid. Het indienen van de vluchtprogramma’s, wat de 
basis is voor ons platform, dient zo volledig mogelijk te zijn. Op 
basis van dit programma zullen de vluchten digitaal klaargezet 
worden in onze omgeving. Indien een vlucht niet is aangevraagd, 
kan deze ook niet worden gespeeld. Daarom een oproep aan alle 
verenigingen om hun vluchtprogramma zo nauwkeurig mogelijk in 
te vullen. Nieuwe standaardformulieren zijn door onze secretarissen 
in ontwikkeling hiervoor. Zoals jullie zien zitten we niet stil in onze 
ontwikkeling. We bouwen stelselmatig verder en trachten mee te 
gaan in de wereld van de automatisatie. Zo kunnen we verder 



groeien naar een moderne duivensport! Met vriendelijke groeten, 
Gertjan Van Raemdonck Nationaal Penningmeester KB 
 
 
 
( bondsblad Nr 4  2020 )  
 
 
                                     


